



28/8-2024

## Referat fra bestyrelsesmøde Onsdag den 4. september 2024 kl. 18 i kantine

### Dagsorden:

- 1.) Ordstyrer: Connie
- 2.) Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet i august
- 3.) Meddelelser
- 4.) Tryghedsmøde vedr. kældre
- 5.) Gavesatser – ansatte
- 6.) tilgængeligt vand til dyrene
- 7.) Børnedemokratiprojekt – affald
- 8.) Kassererens meddelelser
- 9.) Meddelelser fra nedsatte udvalg:
  - Selskabslokaleudvalg
  - Grønt udvalg
  - Renovationsudvalg
  - kommunikationsudvalg
  - Vaskeriudvalg
  - Arrangement og Aktivitetsudvalg
  - IT-udvalg
  - Følgegruppe (2-5)
- 10.) Nyt fra Bydelsforeningen
- 11.) Evt.

**Ad. 1**            **Ordstyrer**  
Connie

**Ad. 2**            **Godkendelse af referat august**  
Godkendt

### **Ad. 3**

#### **Meddelelser**

##### **Velkomst til beboere**

Kommunikationsudvalget arbejder med det.

##### **Fotografering af beboere til hjemmeside**

Der kommer evt. en fotograf til Haveforeningens fest.

Connie undersøger om man kan lave aftale om fotografering af fodeværter. Connie taler med dem.

Det gælder om, at der er mennesker på billederne, så man kan se der er liv i bydelen.

##### **Åbningstider**

Skrivelse sendes til ledelsen.

##### **Haveforeningen 6.9. 2024**

Line Barfod kommer og planter et træ.

Herudover kommer bl.a. Jesper Nygaard (Real Dania). Coop har sponsoreret drikkevarer.

##### **SAB weekend**

Linda og Katharina deltager

##### **Mødekultur på teams**

Der var en diskussion om mødekultur på teams. Det kan fungere meget forskelligt. Og nogle gange bliver det lidt for kaotisk.

Teamsmøder stiller krav til disciplin og der er nogle enkle regler som skal overholdes fremover:

- Tal kun én ad gangen. Selvom du er uenig, så lad være med at afbryde.
- Stream live, så man kan aflæse hinandens mimik
- Brug ræk en finger op funktionen.

##### **Pumpestation**

Da man ønsker at lede vandet væk fra Tingbjerg, er HOFOR nødt til at lave en pumpestation, som skal ligge på den midlertidige P-plads v. kirken.

Økonomien i forhold til regnvandsafledning vil - som det ser ud nu - ikke komme til at belaste beboerne. Landsbyggefonden yder et lån, som så først vil skulle betales tilbage, når nogen af de nuværende lån udløber.

## **Byggetilladelse Orangeri afdeling 2**

Tilladelsen er endelig kommet.

### **Ad. 4 Tryghedsmøde – kældre**

Der opleves utryghed i kældrene og der ønskes derfor et møde med politi og drift.

Pernille mente, at det også kunne være relevant at invitere Utterslevhuse.

Det blev nævnt, at det giver effekt at vende dørene.

Der skal snarest planlægges et møde. Karin skriver til Jack med henblik på at få et møde i stand.

### **Ad. 5 Gavesatser til personale**

Gavesatser blev drøftet. Der blev vedtaget et gavereglement. Der gives kun gaver til jubilæer og pension.

### **Ad. 6 Tilgængeligt vand til dyr.**

Der var enighed om at der skal være tilgængeligt vand til dyr. (katte, pindsvin og fugle)

Man kan evt. bruge underskåle til urtepotter, eller købe fuglebade.

Undersøges nærmere. Det er muligt at foderværterne kan stå for det, da det også vil være katte der drikker.

### **Ad.7 Børnedemokratiprojekt**

Katharina vil gerne deltage.

Det er vigtigt at få børnene til at føle at de har ejerskab til projektet. At der f.x. sorteres ordentligt, ser godt ud i kældrene mm.

Der er sendt materiale, men da materialet var meget stort, er det ikke alle der har fået det. Mohamed og Katharina fik materialet.

Mohamed taler med Farida.

Tania deltager.

**Ad.8 Kassererens meddelelser**

Linda: Der er brugt midler på en gave til en funktionær samt mødeudgifter.

**Ad. 9 Meddelelser fra nedsatte udvalg.**

**Renovationsudvalg**

Der blev talt om principper for affaldshåndtering.

Det er vigtigt at containerne er tæt på beboerne. Nærhed giver de bedste resultater.

Sortering er en nødvendighed.

**Kommunikationsudvalg**

I udvalget har man bl.a. talt om intern kommunikation. Endvidere om at lægge flere beslutninger ud til beboerne.

Der er **ordet et dit** i november. Pernille opfordrede kommunikationsudvalget til at komme med et oplæg.

**Vaskeriudvalg**

Vaskerilaugmøde Katharina har udsat det, da der har være mange opgaver i haveforeningen. Når der bliver lidt mere stille kontakter Katharina Karin med henblik på at få udarbejdet en indkaldelse.

**Arrangement og aktivitetsudvalget**

Der uddeles midler til Eid, julearrangement og til Tingbjerg Challenge.

I udvalget har man drøftet om man skal lave en lille pulje til små arrangementer i SAB-regi. Der arbejdes videre på det.

**Følgegruppe**

Møde de 24-9 Mødet omhandler hvordan beboerinddragelsen skal ske i forhold til køkkener.

**Ad.10 Bydelsforeningen**

Intet nyt

**Ad. 11 Evt.**

Herunder blev der diskuteret skraldestativer til køkkenskabet.

Længere diskussion om en ekstra etage på boliger i Tingbjerg.

